
PROTOKÓŁ  NR IV/11
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu  2 lutego  2011 r. w sali narad Urzędu Gminy Poświętne

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu udział wzięli radni,  pracownicy Urzędu Gminy i zaproszeni goście wg załączonych 
list obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady IV-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał wszystkich zebranych w tym zaproszonych na sesję. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 
radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Poinformował, że protokół z III sesji Rady Gminy jest wyłożony na stoliku.  Jeżeli do końca sesji 
nie zostaną wniesione uwagi, uznamy, że protokół został przyjęty bez zastrzeżeń.

Następnie przewodniczący przypomniał,  że proponowany porządek obrad został  radnym 
przesłany wraz z zaproszeniami. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o 
zmiany w  porządku obrad.

W związku z brakiem wniosków o zmiany w porządku obrad  Przewodniczący Rady stwierdził, 
że Rada będzie przebiegać zgodnie  z ustalonym porządkiem obrad przesłanym radnym wraz z 
zaproszeniami.
Ponieważ zrealizowane zostały punkty 1-2 porządku obrad, Przewodniczący zaproponował 
rozpatrzenie 3 punktu porządku obrad.

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych na 
2011 rok.

Temat przedstawił Tadeusz Wiśniewolski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/18/11
w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy i komisji  stałych

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzenie ścieków.

Wójt  Gminy  Witold  Łapiński  poinformował  Radę,  iż  w  dniu  20  grudnia  2010r.  Zakład 
Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Łapach  złożył  wniosek  o  zatwierdzenie  taryfy  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Poświętne .

- za wodę 2,16 zł/m3 netto  

- za ścieki 3,02 zł/m3 netto 
Wobec  braku  pytań  i  dyskusji  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  projektu 

uchwały.
Alfred Dobrzyński  przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/19/11
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków.

Ad.5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały  Nr XXXII/160/10 z dnia 24 września 
2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok.



Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie. 
Ponieważ radni nie wnieśli  uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/20/11
w sprawie zmiany  uchwały  Nr XXXII/160/10 z dnia 24 września 2010 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok.
                   / w załączeniu/

Ad.6. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
w sprawie podatku od nieruchomości.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie. 
Ponieważ radni nie wnieśli  uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/21/11
w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku od 

nieruchomości.

Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wsparcia finansowego 
zadania własnego Gminy Poświętne w zakresie tworzenia warunków sprzyjających 
rozwojowi sportu.

Temat przedstawił Jarosław Kazimierz Łapiński. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie. 
Ponieważ radni nie wnieśli  uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/22/11
w sprawie określenia warunków i trybu wsparcia finansowego zadania własnego Gminy 

Poświętne w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu.

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli gminy Poświętne do Walnego 
Zebrania Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi.

Temat przedstawił Alfred Dobrzyński. 
 Pan  Tadeusz Kamiński  zgłosił Pana Witolda Łapińskiego Wójta Gminy Poświętne oraz Pana 

Alfreda Dobrzyńskiego  Zastępcę Wójta Gminy Poświętne na przedstawicieli   gminy Poświętne 
do Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi. Obaj kandydaci wyrazili 
zgodę. Wobec braku dalszych zgłoszeń  Przewodniczący Rady Tadeusz Kamiński poprosił   Pana 
Alfreda Dobrzyńskiego o przedstawienie projekt uchwały w tej sprawie
         Ponieważ radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IV/23/11
w sprawie wyboru przedstawicieli gminy Poświętne do Walnego Zebrania Członków 

Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi.

Ad.9. Informacja z realizacji Uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2010 r.
         Informację z realizacji Uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2010 r.   przedstawił  
Inspektor   prowadzący  obsługę  rady  Tadeusz  Wiśniewolski,  szczegółowo  omówił  wykonanie 
poszczególnych uchwał.
         Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy mają pytania do 
przedstawionej informacji.



           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że informacja  
została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.10. Informacja z realizacji  Zarządzeń Wójta  Gminy podjętych w II półroczu 2010 r.

          Informację  z  realizacji  Zarządzeń  Wójta  Gminy  podjętych  w  II  półroczu  2010  r.  
przedstawił  Inspektor   prowadzący  obsługę  rady  Tadeusz  Wiśniewolski,  szczegółowo  omówił 
wykonanie poszczególnych zarządzeń.
         Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy mają pytania do 
przedstawionej informacji.

Ad.11. Sprawozdanie z działalności GOPS w Poświętnem za 2010 r.

Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Poświętnem 
przedłożyła Pani Alicja Kamińska kierownik GOPS.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego sprawozdania.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania, oznacza to, że 
sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.12. Informacja Związku Młodzieży Wiejskiej  w sprawie realizacji projektu pt. 
„Podlaskie Inkubatory Inicjatyw Ekonomi Społecznej”

Pani Karolina Gąsowska Specjalistka IES Turośni Kościelnej poinformowała zebranych  co 
to jest PIIES
    „ Podlaskie Inkubatory Inicjatyw Ekonomii Społecznej” w województwie podlaskim są 
wielopoziomowym i innowacyjnym projektem, skierowanym do mieszkańców woj. podlaskiego. 
Celem projektu jest wsparcie funkcjonowania i tworzenia podmiotów ekonomii społecznej na 
terenie województwa podlaskiego.  
Cele PIIES to także:
- wspieranie zakładania i funkcjonowania podmiotów ekonomii społecznej,
- promocja idei tworzenia i funkcjonowania podmiotów ekonomii społecznej wśród lokalnych 
środowisk,
- zachęcanie i wspieranie mieszkańców wsi w tworzeniu podmiotów ekonomii społecznej oraz 
brania aktywnego udziału w życiu społecznym swojego regionu,
- objęcie wsparciem doradczym, w tym doradztwo prawne, marketingowe i księgowe,
- tworzenie partnerstw lokalnych na rzecz ekonomii społecznej i sieci porozumień tych partnerstw 
w województwie podlaskim,
- poprawa sytuacji kobiet działających w organizacjach pozarządowych poprzez warsztaty z 
zakresu kierowania organizacją.
Dzięki projektowi, na terenie województwa podlaskiego stworzone zostały 3 Inkubatory Ekonomii 
Społecznej, które funkcjonować będą od października 2010 do grudnia 2011 roku.

Ad.13. Prelekcja na temat  możliwości wykorzystywania funduszy unijnych przez rolników i 
osoby mieszkające na obszarach wiejskich.

Przedstawicielka Stowarzyszenia „N.A.R.E.W.” Pani Monika Dzielnik  przeprowadziła krotką 
prelekcję na temat LGD N.A.R.E.W. -działa na terenie siedmiu gmin województwa podlaskiego, 



wchodzących w skład Narwiańskiego Parku Narodowego: Choroszcz, Kobylin Borzymy, Łapy, 
Sokoły, Suraż, Turośń Kościelna i Tykocin. Park obejmuje swoim obszarem bagienną dolinę 
Narwi, od Suraża do Rzędzian o powierzchni 6810 ha.

Przedstawiła cele i kierunki jej działania oraz przybliżyła możliwości wykorzystania funduszy 
unijnych przez rolników i osoby mieszkające na obszarach wiejskich.

Ad.14. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

Radny  Tomaszewski  zwrócił  się  o  rozważenie  możliwości  oświetlenia  przy  cmentarzu  w 
Pietkowie.
Radny Szymborski wnioskował o wykonanie  kilkunastu metrów rowu  przy ulicy w Grochach  w 
celu przechwycenia napływu wód powierzchniowych na ulicę.
Sołtys wsi Kamińskie Wiktory powiedział,  iż woda z drogi za stodołami rozlewa się na ulicy i 
zamarza tworząc warstwę lodu.
Radny Sylwester Perkowski zgłosił, że na drodze Kamińskie Wiktory – Gołębie są duże dziury.
Wójt  Gminy odpowiedział,  iż  sprawa zabezpieczenia  drogi  w Grochach przed napływem wód 
zostanie  załatwiona   gdy  tylko  nadarzą  się  sprzyjające  warunki  atmosferyczne.  Ponadto 
poinformował,   iż  w  dniu  16  lutego  odbędzie  się  przetarg  na  wykonanie  zagospodarowania 
Centrum  Wsi  Pietkowo  i  ewentualne  pieniądze  zaoszczędzone  w  wyniku  przetargu  zostaną 
skierowane na remont drogi Kamińskie Wiktory – Gołębie. Co do ulicy w Kamińskich Wiktorach 
poinformował,  iż   jest  drogą  powiatową  i  gmina  występowała  w  tej  sprawie  do  Starostwa 
Powiatowego , ale na razie bez skutku. Będą  czynione starania  do pomyślnego rozwiązania tej 
sytuacji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1130,  Przewodniczący Rady zamknął IV-
tą sesję Rady Gminy Poświętne.

          Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                             Tadeusz Kamiński
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